

Presseinformation / press release
international, 01/2021

Dornbach Valuation advises Carl Mertens in sale of its assets to KBH Kitchenware

Founded in 1919, Carl Mertens International GmbH is a Solingen based manufacturer of tabletop and kitchenware products with over 100 years of German craftsman and design heritage.

KBH Kitchenware GmbH is an associated company of Zhejiang BH Kitchenware Co., Ltd., the Chinese producer of branded cookware products with 13 years of experience and 1000+ employees.

The acquisition includes all of the tangible and intangible assets of Carl Mertens, with which, KBH will be able to extend its product portfolio immediately to include the sub-sectors of kitchenknives and tabletop cutleries.

Dornbach Valuation, led by Joyce Vergien (Co-Head China Desk), advised Carl Mertens and its owners for the transaction.

Dornbach Valuation berät Carl Mertens beim Asset Deal mit KBH Kitchenware

Das 1919 gegründete Unternehmen Carl Mertens International GmbH ist ein in Solingen ansässiger Hersteller von Tisch- und Küchenartikeln mit über 100jähriger Tradition deutscher Handwerks- und Designkunst.

KBH Kitchenware GmbH ist die Schwestergesellschaft von Zhejiang BH Kitchenware Co. Ltd., einem chinesischen Hersteller von Markenkochgeschirrprodukten. Zhejiang BH Kitchenware ist seit 13 Jahren in diesem Segment tätig und beschäftigt über 1000 Mitarbeitern.

Die Übernahme umfasst alle materiellen und immateriellen Vermögenswerte von Carl Mertens, womit KBH in der Lage sein wird, sein Produktportfolio sofort um die Teilbereiche Küchenmesser und Tischbesteck zu erweitern.

Dornbach Valuation hat Carl Mertens bei der Transaktion beraten. Projektverantwortlich auf Seiten Dornbach Valuation war Joyce Vergien (Co-Head China Desk).

Über DORNBACH

DORNBACH bietet Dienstleistungen im Bereich Wirtschaftsprüfung, Steuer-, Rechts- und Unternehmensberatung aus einer Hand an und ist mit über 500 Mitarbeitern deutschlandweit vertreten. Nach der Lünendonk-Studie ist DORNBACH regelmäßig unter den 15 führenden Wirtschaftsprüfungsgesellschaften zu finden und zählt zu den Top 10 der inhabergeführten Berufsgesellschaften in Deutschland.

About DORNBACH

DORNBACH offers services in the field of auditing, tax, legal and management consultancy from a single source and is represented throughout Germany with more than 500 employees. According to the Lünendonk study, DORNBACH is regularly among the 15 leading auditing firms and ranks among the top 10 owner-managed professional firms in Germany.

Kontakt für Rückfragen:

Dornbach Valuation GmbH

Joyce Vergien

Telefon +49 261 94 31 -321

Telefax +49 261 94 31 -260

E-Mail jvergien@dornbach.de

Pressekontakt: DORNBACH GmbH

Wirtschaftsprüfungsgesellschaft/ Steuerberatungsgesellschaft

Lydia Schmidt

Tel. +49 261/ 9431-438

E-Mail: lschmidt@dornbach.de